
1 
 

 

Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 12. prosince 2018 v ČRo od 11.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Ivan Vodochodský, Tomáš Kňourek, Vítězslav Jandák, Petr 

Arenberger, členové Rady ČRo 

Omluveni: Zdeněk Mahdal členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jiří Hošna, ředitel Komunikace, marketingu a obchodu 

 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 28. 11. 2018 

 

3. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

4. Setkání s vedením ČRo 11.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Personální informace a vedení stanice ČRo Vltava 

- Různé 

 

5. Různé - výjezdní zasedání Rady do RS Hradce Králové, kritéria odměny GŘ 

 

13.00   Pohovory s kandidáty do dozorčí komise Rady ČRo 

 

13.00 Jiří Hrabovský 

13.30 Jiří Šuchman 

14.00 Ondřej Škorpil 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 28. 11. 2018 – předložený návrh zápisu byl bez připomínek. 

 

3) Stížnosti a podněty posluchačů – H. Dohnálková a J. Vejvoda shrnuli stížnosti, které byly Radě 

doručeny, u části stížností bylo požádáno vedení rozhlasu o vyjádření, další stížnosti a podněty adresované 

Radě se týkají vysílání stanice Vltava. Předsedkyně Rady připomněla expertízy, týkající se stanice Vltava, 

které si radní nechali zpracovat od expertů, pana J. Mikeše a L. Zemana. Pan J. Mikeš se omluvil, ale 

expertízu Radě z časových důvodů nemohl dodat, pan L. Zeman zaslal radním souhrnný pohled na 

strukturu stanice. Následovala debata radních.  

 

 

4) Setkání s vedením ČRo 11.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jiří Hošna, ředitel 

komunikace a vnějších vztahů ČRo 
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- Personální informace a vedení stanice ČRo Vltava – R. Zavoral informoval Radu ČRo o personálních 

změnách na stanici ČRo Vltava. 

- Různé – H. Dohnálková připomněla již dříve plánovanou návštěvu Rady ČRo v regionálním studiu ČRo 

Hradec Králové v termínu 19. 12. 2018, návštěva bude jednodenní a proběhne zde i veřejná schůze. 

Podrobný harmonogram radní ještě upřesní a bude vedení rozhlasu zaslán. 

 

5) Různé, výjezdní zasedání Rady do Hradce Králové, kritéria odměny GŘ – H. Dohnálková zahájila 

debatu ohledně výjezdního zasedání Rady ČRo 19. 12. 2018 do RS v Hradci Králové, radní se shodli na 

společné cestě mikrobusem a následujícím programu: 

 8. 30  odjezd od ČRo mikrobusem     

10.00 jednání předsednictva, 10. 30 setkání s vedením ČRo 

11.00 – 11.30 prohlídka studia 

12.00  oběd 

14.00 veřejná schůze 

17.30 večeře    

- po večeři návrat do Prahy 

 

- změna volebního řádu DK – proběhla debata o stávajícím volebním řádu a možných nastalých 

situacích, H. Dohnálková požádala o úpravu volebního řádu předsedu dozorčí komise, zatím ještě návrhy 

na úpravy nebyly dodány. Požadavek předsedovi DK připomene a návrhy budou projednány při jednání 

dozorčí komise 14. 12. 2018.   

Proběhla debata ohledně kritérií odměny generálního ředitele ČRo, předsedkyně Rady připomněla kritéria 

stanovená na 1. a 2. pololetí roku 2018 a radní se shodli na těchto kritériích odměny GŘ na 1. polovinu 

roku 2019: 

1) Dodržování Kodexu, Statutu ČRo a Zákona o ČRo                                    50% 

2) Dodržování usnesení Rady ČRo                                                                  15% 

3) Kvalita předkládaných materiálů a dodržování dohodnutých termínů        10% 

4) Podíl na trhu (share) 22,2%                                                                          10% 

5) Plnění rámcového plánu                                                                               15% 

 

H. Dohnálková připomněla, že Rada nebyla informována o stavu podpisu smluv u nového tendru na 

analýzy pro Radu ČRo, emailem se dotáže generálního ředitele. 

Dále H. Dohnálková informovala o setkání části radních a dozorčí komise s RTVS v Košicích, které 

proběhlo 2. – 4. 12. 2018, celý pobyt byl slovenskou stranou velmi dobře zorganizován a nesl se ve velmi 

přátelském duchu, proto by předsedkyně navrhovala pozvat na jaře slovenské kolegy na festival Prix 

Bohemia Radio, s čímž radní souhlasí.  

Závěrem J. Vejvoda informoval o schůzce Konzultační rady pro rozhlasové vysílání do zahraničí při 

ministerstvu zahraničí, jíž je za Radu ČRo členem, hlavním tématem byly omezené možnosti vysílání do 

zahraničí v klasické podobě a idea, zda obsah vysílání nešířit jen prostřednictvím internetu.  

 

 

13.00   Pohovory s kandidáty do dozorčí komise Rady ČRo 

 

13.00 Jiří Hrabovský 

13.30 Jiří Šuchman 

14.00 Ondřej Škorpil 

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2018 a 2019: 

 

Prosinec st 19. 12.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Hradec Králové 

 

2019 
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Leden             st  16. 1.   13.00 jednání předsednictva 

                                                30. 1.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Únor             st  13. 2.  13.00 jednání předsednictva 

  27. 2.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze – RS Regina 

 

Březen           st  13. 3.  13.00 jednání předsednictva 

                                                27. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Duben                     st              10. 4.  13.00 jednání předsednictva 

  24. 4.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Květen         st              15. 5.  13.00 jednání předsednictva 

  29. 5.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

Červen                    st              12. 6.  13.00 jednání předsednictva 

  26. 6.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 
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